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SPOŠTOVANE OBČANKE, SPOŠTOVANI OBČANI!

Le nekaj dni nas še loči do izteka letošnjega leta, ki je zagotovo bilo za vsakega izmed nas 
prav posebno. Po končani minuli zimi smo vstopili v novo prebujajoče leto polni načrtov 
in smelih želja. Stekli so dogovori o čim boljšem gospodarskem in družabnem življenju, ki 
bi ga želeli podariti drug drugemu. In bilo je tako zelo samoumevno, tako preprosto in 
resnično, da ni bilo niti kanček dvoma, da nam ne bi uspelo.
Toda mesec marec nam je prinesel veliko negotovost, ob kateri smo obstali povsem 
nemočni. Skrivnostni virus se je z neverjetno hitrostjo razširil preko kitajskih meja po 
vsem svetu. Morda smo se zavedali resnosti virusa s trenutkom, ko se je čez noč ustavil 
letalski promet. Kdo izmed nas bi lahko verjel, da se v tem sodobnem, razvitem globalnem 
svetu lahko zgodi kaj takšnega. Pa se je! Preko različnih medijev smo dobivali informacije 
o posledicah te okužbe, še posebej ob dogodkih v sosednji Italiji, ki je, kot država v naši 
neposredni bližini, doživljala eno najtežjih preizkušenj pandemije.
Občine so tudi preko Civilne zaščite izvajale vse potrebno za preprečitev širjenja bolezni. 
Tudi v naši občini smo uspešno izpeljali potrebne ukrepe za varovanje prebivalcev pred 
morebitno okužbo.
Največja skrb, kateri smo namenili posebno pozornost, je bila izdelava zaščitnih mask, saj 
jih v tistem obdobju na trgu enostavno ni bilo. Tu gre posebna zahvala številnim družinam, 
ki ste pomagali pri šivanju mask. V akciji smo uspeli izdelati preko 2000 mask, ki smo jih 
uspešno razdelili po naših družinah.
Življenje s C0VID0M-19 se je za vse nas močno spremenilo. Občasno zapiranje šol in 
vrtcev, službe od doma ali celo na čakanju, prav nič družabnega življenja, vedno večje 
število obolelih za to boleznijo in kar je najtežje, tudi smrt posameznikov so dejstva, ki nas 
navdajajo z negotovostjo. Zavedamo se, da nas ob našem odgovornem ravnanju drug do 
drugega lahko reši le zdravilo, ki je v tem trenutku upanje za ves svet.
Do takrat pa je potrebno živeti in preživeti. Imamo dovolj možnosti, da kljub vsemu ne 
postanemo tujci drug do drugega, imamo možnosti, da se vzpodbujamo in si dajemo 
upanje za nov dan. Štejejo drobna in preprosta dejanja brez žalitev in obsojanja. Človeštvo 
je na veliki preizkušnji. Od nas samih pa je odvisno, kakšni bomo iz nje tudi izšli.

Želim, da vas preizkušnje letošnjega, nič kaj prijaznega leta, napolnijo s preprosto mislijo, 
da sreča in veselje življenja ni v velikih stvareh, ampak je skrit, droben zaklad v vsakem 
izmed nas. Želim, da najdemo vsak pri sebi ta zaklad in ga podelimo še posebej tistim, ki 
ga najbolj potrebujejo.
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KRATEK PREGLED OPRAVLJENIH AKTIVNOSTI V LETU 2020

Na gospodarskem področju smo bili v letu 2020 zelo uspešni, saj so bile izvedene vse 
načrtovane investicije. Pomembnejša vlaganja smo pričeli z rekonstrukcijo obstoječega 
vodovoda v naselju Mala vas, kjer smo zamenjali cevovod v skupni dolžini 1300 metrov. 
Izvajalec del je bilo Komunalno podjetje Ormož. Na podlagi načrta modernizacij cestnega 
omrežja smo uspešno modernizirali kar 2,7 km cest, in sicer:

sanacija LC Pršetinci - Lahonci, v dolžini 1300 metrov. Izvajalec del je bilo podjetje 
Asfalti Ptuj d. o. o., vrednost investicije je znašala 105.648,00 EUR;

- modernizacija JP 802 - 361 Senik - Žaga, v dolžini 720 metrov. Izvajalec del je bilo 
Cestno podjetje Ptuj d. d., vrednost investicije je znašala 76.504,00 EUR;

Slika: LC Pršetinci Slika: JP G. Ključarovci - Senik žaga

modernizacija JP 802 - 144 Rakovci proti družini Krajnc, v dolžini 280 metrov. 
Izvajalec del je bilo Cestno podjetje Ptuj d. d., vrednost investicije je znašala 
32.690,00 EUR;

Slika: JP Rakovci - Proti družini Krajnc
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- modernizacija JP 802 - 021 Mezgovci proti družini Vrbnjak, v dolžini 280 metrov. 
Izvajalec del je bilo Cestno podjetje Ptuj d. d., vrednost investicije je znašala 
25.240,00 EUR;
modernizacija JP 802 - 083 Rucmanci - Horvat, v dolžini 145 metrov. Izvajalec del 
je bilo Cestno podjetje Ptuj d. d., vrednost investicije je znašala 15.300,00 EUR.

Slika: JP Mezgovci - Vrbnjak Slika: JP Rucmanci - Horvat (Gorenc)

Direkcija RS za ceste je obnovila 700 metrov 
regionalne ceste R713 v Savcih.

V tem letu smo pristopili k sanaciji zemeljskega plazu v Mezgovcih. Opravljena so dela 
prve faze, katerih vrednost del je znašala 45.214,00 EUR. Druga faza bo izvedena v 
naslednjem letu, s čimer bo urejeno odvodnjavanje, s tem pa poskrbljeno za varnost 
tamkajšnjih stanovanjskih objektov.
Izvedeno je bilo tudi asfaltiranje platoja ob pokopališču za potrebe obiskovalcev našega 
pokopališča. Vrednost investicije je znašala dobrih 26.000 EUR. S tem se v največji meri 
rešuje problem parkiranja na tem območju, ki je predstavljal v preteklosti veliko težavo 
zaradi vedno večjega prometa na obstoječi regionalni cesti.

5



Slika: parkirišče pri pokopališču

V prostorih bivše pošte na naslovu Sveti Tomaž 22 smo uredili dva poslovna prostora, en 
poslovni prostor se je preuredil za potrebe frizerskega salona in je oddan v najem. V 
drugem prostoru pa smo uredili Etnološko zbirko.

Uspešno smo končali sprejem Dopolnjenega Prostorskega načrta za našo občino. Gre za 
enega najzahtevnejših dokumentov, ki je za potrebe prebivalstva in razvoj na področju 
gradenj poglavitnega pomena. S sprejetimi spremembami prostorskega načrta so dane 
možnosti za izvedbo številnih projektov po naših družinah. Prav tako pa so urejene tudi 
številne nepravilnosti, ki so bile predmet spornih pozidav stanovanjskih in gospodarskih 
objektov. Tako je delno ali v celoti urejeno preko 500 pobud, ki so bile predlagane s strani 
lastnikov zemljišč. S tem se zaključuje nekaj lettrajajoč postopek sprememb in dopolnitev 
Prostorskega načrta v naši občini. Zaradi zahtevnosti sprememb tega dokumenta, 
predvsem pa zaradi dolgotrajnega postopka predlagamo, da se za morebitne novo gradnje 
poslužujejo urejena stavbna zemljišča, saj bo nov postopek za spremembo občinskega 
prostorskega načrta še bolj zapleten in dolgotrajen. Lastnike črno gradenj pozivamo, da 
čimprej pristopijo k legalizaciji svojih objektov in si zanje pridobijo ustrezna dovoljenja.

Na podlagi razpisa za kmetijstvo in gospodarstvo smo uspešno razdelili predvidena 
sredstva ter tako prispevali pomemben vir prihodka družinam, ki ste v tem letu investirali 
na področju kmetijske dejavnosti in na področju gospodarstva.

Za potrebe osnovne šole smo dobavili skladiščni objekt (kontejner) v skupni površini 25 
m2. V njem bo prostor za pripadajočo opremo (oder, stoli...), ki so nujni za izvedbo 
kulturnih in zabavnih prireditev v telovadnici osnovne šole.

Ob vsem navedenem naj še posebej omenimo financiranje domačih društev, ki so preko 
razpisa pridobili potrebna sredstva za svoje delovanje. Čeprav je iztekajoče leto 
zaznamovano s precej okrnjeno možnostjo delovanja društev, pa kljub temu verjamemo, 
da so začrtani cilji v skladu z možnostmi bili tudi izvedeni.
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IN KAKŠNI SO NAČRTI ZA PRIHAJAJOČE LETO 2021?

Kljub negotovosti, ki je prisotna na vseh področjih javnega življenja, vstopamo v naslednje 
leto optimistično. Zadani so cilji, za katere smo prepričani, da so izraz volje in želja širše 
skupnosti. Še vedno sledimo želji po učinkovitem vlaganju v komunalno infrastrukturo, 
kamor spada predvsem urejanje cest ter dotrajanih vodovodnih sistemov. V programu je 
tako modernizacija lokalne ceste Mala vas v skupni dolžini 1800 metrov, ki poteka od 
Klemenčičevega križa do družine Petrena na Sejancih. Predvidena vrednost investicije je 
ocenjena na 300.000,00 EUR.
Ker se v naslednjih letih pričakujejo možnosti vlaganja evropskih sredstev tudi v 
rekonstrukcijo cest, smo pristopili k izdelavi projektne dokumentacije za odseke cest, in 
sicer:

Rekonstrukcija lokalne ceste Savci - Mezgovci, in sicer v Trnovcih od križišča za 
Rakovski vrh do meje z občino Ljutomer, v skupni dolžini 1700 metrov.
Rekonstrukcija lokalne ceste Koračice - Ormož na odseku od naselja Koračice pri 
kapeli do Hranjigovcev, v dolžini 1700 metrov.

Na vseh odsekih cest, kjer se predvidevajo modernizacije, pristopamo k sistematični 
ureditvi lastništva, ki je predpogoj za vlaganje javnih sredstev na tem področju.
Pomembna vlaganja bodo izvedena na področju vodovodnega sistema. Tukaj želimo še 
posebej poudariti začetek izvedbe projekta »Oskrba s pitno vodo v porečju Drave«, v 
okviru katerega planiramo rekonstrukcijo obstoječega vodovodnega omrežja, ki ga 
načrtujemo skupaj z občino Ormož in občino Središče ob Dravi. Skupna vrednost projekta, 
ki se bo izvajal na območju naše občine, znaša 2,5 milijona EUR. Sredstva se zagotavljajo 
iz sredstev evropskega sklada, državnega proračuna in iz proračuna občine Sveti Tomaž, 
ki znaša 800.000,00 EUR. Čas izvajanja projekta je predviden v obdobju treh let. V sklopu 
rekonstrukcije vodovoda med Vičanci in Kostanjem je planirana tudi sanacija ceste na tem 
odseku.
Ob navedeni rekonstrukciji vodovodnega sistema je predvidena tudi obnova obstoječega 
vodovoda v Koračicah v skupni dolžini 600 metrov. Gre za dotrajan cevovod, na katerem 
beležimo zelo pogoste okvare. Predvidena vrednost del znaša 55.000,00 EUR.
V naslednjem letu želimo dokončati potrebna dela na parkirišču ob pokopališču. Za ta 
namen je predvidenih 14.000,00 EUR. Ureditev priključka na regionalno cesto bo 
izvedena v sklopu rekonstrukcije regionalne ceste, ki je planirana za leto 2022 in je v 
pristojnosti Direkcije za ceste Republike Slovenije. Glede na že podpisan Sofinancerski 
sporazum bo občina Sveti Tomaž morala zagotoviti lastni delež v predvideni višini 
250.000,00 EUR.

V letu 2021 želimo nadaljevati s potrebnimi vlaganji na področju turizma. Preko razpisov 
LAS UE Ormož pristopamo k izvedbi projekta »Naša Drava« ter k projektu »Čebele in 
ptice«, katere vrednost znaša 31.000,00 EUR. Aktivnosti želimo peljati tudi v sklopu 
Kolektivne blagovne znamke Jeruzalem Slovenija. Več o tej tematiki in o načrtih turizma 
v naši občini v prihodnje, vam pišemo v enem od naslednjih poglavij.
Na koncu naj med pomembnejšimi vlaganji omenimo še problematiko v zvezi s stanjem 
objekta »Stare šole«. Na podlagi različnih predlogov, ki so se pojavljali v preteklosti, smo

7



prišli do zaključka, da je edino smiselno pričeti z obnovo objekta za potrebe občinske 
uprave, občinskega sveta ter za potrebe javnosti. Objekt je namreč v lasti občine Sveti 
Tomaž in se nahaja na območju, ki je zaščiteno, zato potrebuje soglasje Zavoda za kulturno 
dediščino. 0 morebitni dodatni vsebini tega objekta se bo potrebno odločiti do 
predvidene izdelave projektne dokumentacije.

V sklopu Medgeneracijskega centra Sveti Tomaž je vtem letu pričela delovati Zdravstvena 
ambulanta zobozdravnika in družinskega zdravnika. V sklopu zdravnika deluje tudi 
referenčna ambulanta. Za potrebna naročila vam v nadaljevanju posredujemo telefonske 
številke:

Zobozdravstvena ambulanta 02/7410 - 981,
Splošna ambulanta 02/7410 - 982.

Delovni čas splošne ambulante je v času bolniške odsotnosti zdravnice ge. Černezel 
Drevenšek odprta ob ponedeljkih in petkih. Zdravnico nadomešča dr. Martina Skuhala.

V izdelavi je potreben Projekt za umestitev Lekarne v prostore bivše zobozdravstvene 
ambulante v centru Svetega Tomaža. Po izdaji gradbenega dovoljenja bo Lekarna Ormož 
pričela s potrebnimi vlaganji za umestitev enote Lekarne Sveti Tomaž.
Obveščamo vas tudi, da smo podpisniki Pogodbe o sofinanciranju dežurne službe v 
zobozdravstvu, ki se izvaja v sklopu Zdravstvenega doma Ptuj, in sicer ob sobotah, 
nedeljah in praznikih med 8. in 12. uro. Gre za nujna boleča stanja zaradi katerih smo v 
preteklosti morali do zobozdravnika v Maribor, tel.: 02/787 - 1664.

V tem delu so zapisani glavni poudarki, s katerimi vas želimo informirati. Vabljeni ste, da 
obiščete tudi našo spletno stran, kjer so vam na razpolago številne informacije o delu in 
usmeritvah občinske uprave in občinskega sveta.

Slika: Pogled na Sveti Tomaž
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DELOVANJE NA PODROČJU TURIZMA

Leto 2020 se približuje svojemu koncu, kar 
hkrati pomeni tudi začetek novega. Letošnje 
leto nas je zaznamovalo na marsikaterem 
področju, predvsem pa smo v iztekajočem se 
letu bili postavljeni pred številne preizkušnje.

Živa priča naše preteklosti...

Od meseca oktobra naprej je 
ponovno na ogled Etnološka zbirka 
pri Svetem Tomažu, ki obsega lepo 
število predmetov, ki pričajo o 
načinu življenja in kulturi ljudi 
domače občine in bližnjih krajev. 
Nahaja se v prostorih bivše pošte 
(Sveti Tomaž 22). Zaradi ukrepov in 
omejitev (COVID-19), slovesnosti ob 

otvoritvi nismo organizirali, le to načrtujemo v naslednjem letu oziroma po sprostitvi 
ukrepov. Naj spomnimo: V preteklosti so bili predmeti del etnološke razstave, katere odprtje je bilo 
30. junija 2006 v zgradbi stare Osnovne šole pri Svetem Tomažu. Pri zbiranju in postavitvi predmetov 
so takrat sodelovali člani Kulturnega društva Fran Ksaver Meško Sveti Tomaž, učenci Osnovne šole 
Sveti Tomaž in Gimnazija Ormož z mentorji ter sodelavci iz Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož. 
Zgradba stare pošte je z obnovitvijo postala dom vseh razstavljenih predmetov, ki so skrbno očiščeni 
in urejeni ponovno zasijali v svoji nekdanji lepoti.
Zbirka predmetov naših prednikov je živa priča naše preteklosti, na katero ne 
smemo pozabiti, ampak jo ohranjati za svoje in bodoče rodove.

Lokalno je potrebno in vredno ohranjati...
Ob nedeljskih dopoldnevih obratuje tržnica pri 
Svetem Tomažu. Kljub letošnjim omejitvam in 
ukrepom je to ena izmed redkih dejavnosti, ki se 
je obdržala in ki je lahko nemoteno potekala. S 
tem smo lahko zagotavljali domače, lokalne 
pridelke in izdelke, kar je v tem času še posebej 
pomembno. K sodelovanju pa vabimo tudi tiste 
ponudnike, ki še ne prodajate na tržnici pri Svetem Tomažu, da se le-te udeležite. Za vse 
dodatne informacije in vprašanja smo vam na voljo.
Aktivnosti peljemo tudi na področju kolektivne blagovne znamke Jeruzalem Slovenija, 
čeprav v tem letu nismo mogli izpeljati vseh aktivnosti, ki smo si jih zadali. Predvsem 
želimo povezati ponudnike, jim ponuditi svetovanja in nasvete ter dati možnost, da si za 
svoje lokalne pridelke in izdelke pridobijo pravico do uporabe kolektivne blagovne 
znamke Jeruzalem Slovenija, torej certifikat kolektivne blagovne znamke. Iskrena hvala 
vsem domačim ponudnikom - nosilcem dopolnilnih dejavnosti na kmetijah, rokodelcem,
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LOKALNA KAKOVOST

Odličnost pridelkov, izdelkov, storitev, prireditev... dodatno
potrjuje in izkazuje kolektivna blagovna znamka Jeruzalem
Slovenija.

idr., ki se neizmerno trudite in 
iščete rešitve tudi v tem 
nepredvidljivem času, v katerem 
smo se znašli in na tak način 

morebiti pripomorete k dodatnemu viru dohodka. Zadovoljni smo, da podpirate lokalno 
ter prispevate k ohranjanju naše tradicije.

Za razvoj našega kraja...
Čeprav nam je koronavirus zaprl marsikatero pot, smo čas izkoristili tudi za prijave na 
LAS projekte, ki bodo, v kolikor bomo dobili odobrene, prispevali k razvoju našega kraja. 
S projekti bomo pridobili postajališče za kolesa ter 2 e-kolesi s pripadajočo opremo; 
zunanji digitalni pano s turističnimi vsebinami; Medoviti vrt v bližini Medgeneracijskega 
centra Sveti Tomaž; torbe za kolesa; veliko promocijskega materiala (kozarci, bombažne 
vrečke, Jumbo plakat ob mestni vpadnici, zemljevide, brošure, itd.). Prav tako smo v 
projekte vključili delavnice za lokalne ponudnike in ocenjevanja za pridobitev pravice do 
uporabe kolektivne blagovne znamke, kar ponudnikom omogoča dodano vrednost 
posameznega izdelka in s tem morebiti tudi višjo tržno vrednost. V izvedbi je tudi projekt 
priprave označitve kolesarskih poti.

Skupne zgodbe...
Konec leta 2019 smo pričeli s projektom 
usposabljanja lokalnih turističnih 
vodnikov, kar so nam finančno omogočile 
občine Sveti Tomaž, Ormož in Središče ob 
Dravi. Izobraževanje je bilo bolj ali manj 
dostopno vsem, ki so se želeli izobraziti na 
tem področju. V sredini letošnjega leta smo izobraževanje pripeljali do konca. Svečana 
podelitev licenc je potekala v mesecu septembru, kjer je okrog 40 vodnikov prejelo licenco 
za vodenje. Tudi iz naše občine nas je bilo nekaj.

Vizija za naprej...
Ob naši želji po prepotrebnih nastanitvenih kapacitetah z veseljem sporočamo, da imamo 
že prve ponudnike, ki se ukvarjajo s tovrstno dejavnostjo. Zraven sprotnih aktivnosti in 
nadgradnje obstoječe turistične ponudbe si želimo našo ponudbo še obogatiti. V načrtu je 
nakup parcele na Kostanju za namene turistične dejavnosti; projektna ureditev poti okrog 
ribnika v Savcih; postavitev dodatnih usmerjevalnih tabel idr. V sodelovanju z Občino 
Ormož bomo iskali rešitve za povezavo kolesarskih poti.

Ob iztekajočem letu vam želim predvsem pozitivnih misli.

» Živeti s pozitivnimi mislimi ima veliko prednosti - vedno te potiska naprej...na prave kraje... 
med čudovite ljudi. « 

[neznan avtor)

Blanka Kosi Raušl
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NAŠA ENOTA NA LOKACIJI SVETI TOMAŽ

Že kar nekaj časa je preteklo od prvih idej, od načrtov in zdaj že dobro leto od odprtja 
enote CSO Ormož na lokaciji Sveti Tomaž. Medgeneracijski center je za Sveti Tomaž velika 
pridobitev, saj se s tem uresničuje oblikovana strategija skrbi za tretje življenjsko obdobje 
in hkratno medgeneracijsko povezovanje.
Na takratni otvoritvi je bilo rečeno, da objekt postaja subjekt, kar danes dejansko drži. V 
objektu je veliko življenja, stanovalci so zadovoljni, zaposleni opravljajo svoje delo z veliko 
odgovornosti in delovne vneme. V enoti Sveti Tomaž imamo 28 postelj in nudimo dom 
številnim stanovalcem domače in okoliških občin. Začetki niso bili lahki, saj je bilo 
potrebno vzpostaviti delovni proces, zaposleni so strpno spoznavali navade in 
zdravstvena stanja stanovalcev in se trudili s svojim znanjem in sposobnostmi ustrezno 
opravljati svoje delo. Kmalu so našli svoj ritem in se res dobro spoznali, tako da večkrat 
povedo, da so kot malo večja družina. V sklopu delovnih aktivnosti smo skupaj s stanovalci 
pekli koruzo, osmukali sivko in izdelali dišeče vrečke, postavili Tetko jesen, obeležili vsak 
rojstni dan ter se veselili tudi drobnih trenutkov in majhnih zmag skupaj s stanovalci. 
Center je snovan kot medgeneracijski objekt, zato so že v osnovi bili postavljeni načrti 
sodelovanja občinskih društev, prostovoljcev in vključevanje drugih občanov v delovanje 
enote. Ker je epidemija že v mesecu marcu posegla v način vsakdanjega življenja, še 
posebej pa v življenja naših stanovalcev, so načrti ostali neuresničeni. Kljub trenutni 
situaciji pa se trudimo sodelovati z vrtcem, ki nam pošilja risbice, lepe pozdrave in misli 
ali pa zgolj poslušamo uglašeno petje otrok vrtca, kar nam polepša dan. Danes lahko brez 
pomislekov trdimo, da je ekipa zaposlenih v enoti zelo predana, odgovorna in sposobna. 
V času okužbe v domu so delali v okrnjeni sestavi, skrbeli za preprečitev širjenja okužbe, 
vztrajno vzpodbujali drug drugega in stanovalcem pomagali skozi težko obdobje 
omejitev. Veselimo se ponovnih obiskov svojcev, veselimo se nastopa šolarjev in 
vključevanja prostovoljcev, saj je prav socialni stik tisto, kar naši stanovalci v času slabih 
epidemioloških razmer najbolj pogrešajo. Veseli so vsakega pogovora in cenijo čas, ki jim 
ga namenjamo. Zato si želimo, da enota pri Svetem Tomažu v polni meri zaživi za svoj 
namen, da se stanovalcem zagotovi preživljanje svoje jeseni življenja na dostojen in 
prijazen način.
Vsako obdobje v življenju ima svoje prednosti in slabosti - pomembno je, da znamo in 
hočemo z njimi živeti. Stanovalcem in občanom Občine Sveti Tomaž želimo, da izkoristijo 
priložnosti, ki so jim dane, cenijo majhne pozornosti in uživajo v lepih trenutkih vseh 
obdobij življenja.

Janja Jurkovič
Direktorica CSO Ormož
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PANDEMIJA COVID-19 V NAŠI OBČINI

Leto, ki se izteka, nam je prineslo novo, nepričakovano in za vse nas težko preizkušnjo, ki 
jo je s seboj pripeljala okužba z novim korona virusom s COVID-19. Bolezen, ki je 
izbruhnila na Kitajskem, se je hitro razširila po svetu in prerasla v pandemijo. Verjetno 
nihče ni mogel pričakovati razsežnosti in posledic te epidemije, pandemije, katera je 
terjala ogromno število obolelih in ima žal tudi veliko smrtnih žrtev.
Zaradi naglega širjenja virusa in vse slabše epidemiološke slike v Republiki Sloveniji je 
bila 12. 3. 2020 razglašena epidemija. Hkrati se je aktiviral tudi državni načrt za zaščito in 
reševanje, 13. marca je bil aktiviran štab CZ Občine Sveti Tomaž. Prav tako so bila 
aktivirana društva GZ Sveti Tomaž.
Štab CZ je ob razglasitvi epidemije hitro odreagiral ter sprejel ukrepe ob zajezitvi širjenja 
epidemije.
Zraven že ustaljenih priporočil higiene rok, obrazne maske, higiene kašlja in varnostne 
razdalje smo sprejeli še:
zaprtje vseh neživilskih trgovin, knjižnic, barov in lokalov v občini, zaprl se je dostop do 
igrišča, odpovedala in prepovedala so se vsa društvena srečanja in aktivnosti. Zaprla se je 
cerkev, prepovedali so se vsi cerkveni obredi. Prisotnost na pogrebih se je omejila na 
najožje svojce.
Prepovedali so se vsi obiski v Medgeneracijskem centru ter druženje v mansardi objekta. 
V Medgeneracijskem centru je predviden prostor v tretji etaži, kjer se je uredila soba za 
primer morebitne okužbe stanovalcev. Poslovanje občinske uprave je temeljilo na nujnih 
opravilih, poslovanje je potekalo preko e-pošte, telefona, redne pošte. Zaradi zaprtja šole 
in vrtca se je iskala možnost varstva otrok, v kolikor bi to bilo potrebno.
V Sloveniji smo se v začetku epidemije soočali z velikim problemom zagotavljanja 
zaščitnih sredstev. Primanjkovalo je predvsem zaščitnih mask, rokavic in razkužil. Težava 
je bila, ker jih ni bilo moč dobiti tudi na tržišču.
Bolnišnice so se soočale s pomanjkanjem respiratorjev in prostorov za bolnike z okužbo 
s korona virusom.
V občini je bila organizirana akcija šivanja pralnih mask, kjer je sodelovalo šest gospodinj. 
Občani so priskrbeli blago, svetniki pa so jih razdelili med občane s priloženimi navodili 
za uporabo. Nabavila se je zaščitna oprema, katera se je razdelila po prioriteti med vse, ki 
so poslovali kljub epidemiji. Zaščitne opreme je trenutno dovolj, oprema je shranjena v 
prostorih Občine.
Občina in štab CZ sta sprotno spremljala navodila in priporočila Vlade RS. Preko obvestil 
po pošti ter preko spleta so bila dosledno podana s strani župana in štaba CZ priporočila 
in obvestila o dogajanju in ukrepih v zvezi z zajezitvijo okužbe v občini.
Za pomoč najbolj ranljivi populaciji - našim starejšim občanom in občanom v izolaciji in 
v karanteni smo imenovali osebe - prostovoljce, ki so priskočili na pomoč, ko se je 
pokazala potreba za zagotavljanje dostave zdravil, toplih obrokov in pomoči pri 
zagotavljanju ostalih osnovnih življenjskih potreb. Občanom je bila posredovana 
kontaktna številka, na katero so lahko zaprosili za pomoč.
V teh prvih mesecih v naši Občini nismo imeli primera okužbe.
Razmere so se počasi začele umirjati, postopoma so se ukrepi začeli sproščati in 30. 5. 
2020 je bila preklicana epidemija prvega vala v RS.
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Preko poletja se je situacija počasi umirila, nekaj časa smo bili brez okužb. V jesenskem 
času se je epidemiološka slika ponovno poslabšala, virus se je spet naglo in nezadržno širil 
med populacijo in hitro zajel vse regije v državi.
Zato je bila 18.10. 2020 spet razglašena epidemija - drugi val. Ponovno se je izdal sklep o 
aktiviranju državnega načrta za zaščito in reševanje, aktiviral se je tudi štab CZ naše 
občine. Na drugi val smo bili bistveno bolje pripravljeni, imeli smo dovolj zaščitne opreme, 
v pomoč pa so nam bile izkušnje iz prvega vala epidemije. Tako kot v prvem valu smo 
sledili navodilom in povzeli vse ukrepe iz prvega vala. Dodatno se je omejilo gibanje med 
21. uro zvečer in 6. uro zjutraj. Tako kot v prvem valu seje znova zaustavil javni potniški 
promet, prepovedano je zbiranje na javnih krajih, zbiranje v skupinah, prepovedano je 
gibanje med občinami, pouk poteka na daljavo...
Ukrepi so bili sprejeti takoj in veljajo do preklica.
Virus se vztrajno širi med nami, zato ne pozabimo na priporočila stroke, da nosimo 
maske, ohranimo varno razdaljo, redno si umivajmo in razkužujmo roke, ostanimo doma, 
če je to le mogoče in bodimo strpni do sebe in drugih. Nošenje maske je enostaven in 
učinkovit ukrep, ki nam lahko pomaga obrniti krivuljo okuženih navzdol. Ostanimo 
telesno aktivni, gibajmo se na svežem zraku in redno prezračujmo prostore, kjer se 
zadržujemo.

Na koncu bi se radi zahvalili vsem občanom, ki se trudite in z doslednim upoštevanjem 
ukrepov skrbite zase, za svoje bližnje in sodelavce.
Zahvaljujemo se vsem sodelujočim, ki kakorkoli pomagate k zajezitvi širjenja korona 
virusa, ki povzroča bolezen COVID-19. Posebna zahvala članom štaba CZ in drugim 
operativnim sestavom, društvom in nevladnim organizacijam, županu, delavcem 
občinske uprave in svetnikom, vsem prostovoljcem, ki ste sodelovali pri izvajanju zaščite, 
reševanja in kakršne koli pomoči občanom. Pohvala in zahvala gre osebju 
Medgeneracijskega centra, ki dosledno in vestno skrbi za naše starejše občane.
Zahvaljujemo se domačim šiviljam in krojaču, ki so poskrbeli za šivanje pralnih mask.
Velika zahvala za dobro sodelovanje osebju JZ ZD Ormož, ZD Ptuj, PBO Ormož, SB Ptuj in 
odgovorni osebi dr. Alenki Simonič.
Zaupajmo strokovnjakom in zdravstvenemu osebju, ki je v teh dneh še posebej 
obremenjeno.
Nalezimo se dobrih navad in ščitimo svoje zdravje in zdravje tistih, ki so nam najbližji. 
Vsak od nas lahko pomembno prispeva k zaustavitvi širjenja virusa. Z doslednim 
upoštevanjem ukrepov in priporočil stroke ter z odgovornim ravnanjem smo na dobri 
poti, da nam to uspe.

Štab civilne zaščite
Poveljnica: Bernarda Oblak
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SPOŠTOVANI OBČANI IN OBČANKE!

PGD Koračice delujemo kot osrednje društvo v Gasilski zvezi Sveti Tomaž. V letu 2019 
smo praznovali 70. obletnico delovanja našega društva. Vedno smo bili delovni in zagnani 
in tako smo v zadnjih nekaj letih v celoti prenovili gasilski dom, pred gasilskim domom 
naredili nadstrešek, ki je primeren za razne piknike in tekmovanja, ter uredili okolico 
gasilskega doma. Imamo veliko dvorano, ki je primerna za raznorazne prireditve.
Smo pa v zadnjih letih morali začeti razmišljati tudi o nujno potrebni obnovi našega 
voznega parka. Naša obstoječa avtocisterna je stara več kot 25 let, zato je čedalje manj 
varna, potrebno pa je vedno več popravil. Zato smo se v letu 2018 in 2019 večkrat sestali 
in skupaj odločili, da bomo šli v nabavo nove avtocisterne. Po raziskovanju trga, mnogih 
obiskih in ogledih smo se odločili, da bomo nabavili Scanio AC 24/60.
Novo gasilsko vozilo bo zmogljivejše od obstoječega. Opremljeno je s 6000 litri vode, 
visokotlačno črpalko, visoko lestvijo, napravo za pomivanje cest, prav tako pa je v njej še 
ogromno druge opreme, ki je nujno potrebna za izvajanje naših nalog. Obenem bomo 
avtocisterno lahko koristili za prevoz pitne vode občanom.
Novo vozilo je že v fazi nadgradnje in bo k nam pripeljano v naslednjem letu.
Želimo si čim manj potrebnih intervencij, a na žalost tega ne moremo izbirati sami, zato 
želimo z novim vozilom zagotoviti pomoč vsem, ki bodo to potrebovali.
Takšno vozilo je za naše prostovoljno društvo prevelik finančni zalogaj. Zato smo za 
pomoč zaprosili Vas, občane, in Občino Sveti Tomaž.

Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili 
gospodu županu za ves njegov čas in trud 
ter seveda finančni prispevek, ki ga je 
prispevala občina. Uspelo pa nam ne bi niti 
brez Vas, dragi občani in občanke. Kljub 
težkim časom, ki jih trenutno preživljamo 
zaradi virusa, ste si vzeli čas za nas ter nam 
pomagali s svojimi prispevki. Ko bo možno, 
bodo naši člani nadaljevali s pobiranjem 
prostovoljnih prispevkov po vseh krajih 
naše občine. Vsem občanom se že vnaprej 
zahvaljujemo za strpnost in pomoč.
Samo s skupnimi močmi nam bo uspelo. Le 
tako bomo pripravljeni na kakršnokoli 
intervencijo, ki je pred nami.

Želimo Vam, da čim uspešneje prebrodite te težke čase in da si vzamete čas zase in za 
sočloveka.

Predsednik PGD Koračice: 
Avgust Bec
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EURONET uvedel novo storitev « BAKOMAT V SKUPNOSTI », 

za enostaven dostop do gotovine na oddaljenih območjih države.

Euronet Worldwide, Inc., vodilno 
podjetje v svetovnih plačilnih 
storitvah, s prisotnostjo v 170 državah 
in več kot 50.000 bankomati v 
upravljanju, napoveduje novo storitev 
"Bankomat v Skupnosti", katere 
namen je enostaven in stalen dostop do 
gotovine za državljane v oddaljenih 
območjih Slovenije.

Nova storitev je odgovor na naraščajoče težave naših sodržavljanov pri enostavnem 
dostopu do njihove gotovine zlasti zaradi naraščajočega trenda zapiranja podružnic bank 
in umika bankomatov. Euronet je v Sloveniji prisoten od leta 2019 in omogoča dostop do 
gotovine na priročnih lokacijah. Novembra 2020 je Euronet zagotovil prvi bankomat 
v okviru programa "Bankomat v Skupnosti" v občini Sveti Tomaž.

Uporaba gotovine je še vedno prevladujoča izbira 

potrošnikov saj je odstotek gotovinskih transakcij v Sloveniji 

večji od 65% Uporabniki menijo da je zmožnost 

bankomatov Euronet za nemoten dostop do gotovine 24/7 

še posebej pomembna

Storitev "Bankomat v Skupnosti" je posebej zasnovana za občine in skupnosti, ki želijo 
svojim prebivalcem omogočiti dvig gotovine. Euronet ne zaračunava dviga gotovine za 
imetnike kartic, ki so izdane pri bankah v Sloveniji. Lahko pa banka izdajateljica kartice 
zaračuna strošek svoje storitve za dvig na drugem bankomatu.

Alen Bevk, vodja poslovnega razvoja Euronet Worldwide Slovenija
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SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI!

Smo pred koncem iztekajočega leta 2020, ki bo za vse nas in ves širni svet ostalo zapisano 
kot leto številnih dogodkov nepredvidljivih razsežnosti. Verjamem, da so dogodki tega 
leta povsem na novo oblikovali našo prepričanje o brezmejnosti človekove biti, ki se preko 
tovrstnih preizkušenj ponovno vrača v edino pravo poslanstvo človeka. To pa je spoštljiv 
odnos do bližnjega ter solidarnost in ljubezen do vseh ljudi.

Naj vam prihajajoči prazniki napolnijo vaš vsakdan s potrebnim veseljem in resničnim 
zaupanjem v prihodnost. Spoštljiv odnos do sočloveka nam bo edina moč in pomoč, ki jo 
v prihajajočem času najbolj potrebujemo.

V imenu občinske uprave in občinskega sveta ter v svojem imenu vsem želim predvsem 
zdravja in osebnega zadovoljstva ter lepe in mirne praznike.

Mirko CVETKO - župan
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